
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 03/2023

Aika: 23.1.2023 Paikka: Huone 149
kello 15:00 Otakaari 4

Läsnä: Vilma Martti (puheenjohtaja) Tommi Karvonen
Elias Peltola (sihteeri) Maiju Koponen
Ella Koivisto Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen

Poissa: Aino Tornivaara Aino Ylänne
Rasmus Kontio Sofia Ahola

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Martti avasi kokouksen ajassa 15:01.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. VIIME VUODEN VIIMEISEN PÖYTÄKIRJAN TARKISTAMINEN
5.1. Hyväksytään vuoden 2022 viimeinen pöytäkirja, jonka Tornivaara ja Martti

ovat tarkastaneet.

6. ILMOITUSASIAT
6.1. Koponen ilmoitti, että KP-ilmo avataan luultavasti huomenna.
6.2. Juvakka ilmoitti, että raatipaidat ovat hienot.
6.3. Luhtamäki ilmoitti että syökää dumpleja.

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäseniä.
7.2. Raadin palaute

Ei palautetta käsiteltävänä.

8. YLEISTÄ
8.1. Kuulumiskierros
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Pasanen: Hyvää kuuluu, viikonloppu oli mukava. Eilen oli mukava Polin
Pallon peli.
Koponen: Viikonloppu meni sairastaessa. Kotimaan pitkä ollut mielessä ja
aiheuttanut lievää stressiä.
Peltola: Rento viikonloppu. Tuli käytyä kotoa vanhemmilla.
Luhtamäki: Oli vanhempien luona ja vietti rentoa viikonloppua. Sai haettua
työpaikkoja.
Koivisto: Näki perheenjäseniä ja oli mukavaa.
Karvonen: Kuuluu hyvää. Viikonloppu meni Turussa ja vähän väsyttää tämän
jäljiltä.
Juvakka: Todella rentouttava viikko alpeilla. Arki unohtunut ja ollut kova isku
palata arkeen. Nostanut stressitasoja.
Ahola: Martti välittää Aholan viestin. Oulussa oikeasti lunta ja se laskee
stressitasoja.
Martti: Kuuluu ihan hyvää. Viime viikolla oli paljon stressiä. Viikonloppuna
kaksi vaihtoa vaikka haluaisi olla molemmissa.

8.2. Menneet tapahtumat
8.2.1. EMC-promootioilta

Tapahtuma oli hyvin onnistunut. Paikalla lopulta noin 30 ihmistä. Kilta
sai lahjaksi kaivospelin.

8.2.2. Talvipäivä
IK:Teltalla kylmää ja märkää, mutta oli hauskaa. Varsinkin
kv-opiskelijoilla innokas meno. Rastilla kävi paljon rastikiertelijöitä.
Merkkejä saatiin myytyä hyvin ja mehut menivät.
IE: Rantsulla meni hyvin eikä ollut kylmää ja märkää.
FTMK: Oli melko mukavaa ja rastilaiset tykkäsivät. Ei ollut kylmää ja
märkää.

8.3. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
8.3.1. Valokuvaus

Martti kertoi, että Tornivaaran kanssa olivat miettineet, että kuvataan
Otaniemessä. Iiro on pyydetty kuvaamaan ja hinta on tiedossa.
Sovittiin pukukoodiksi mustat housut ja kauluspaita raatikuviin.
Taustasta otetaan ehdotuksia vastaan. Kysely päivämäärästä raadin
telegramiin.

8.4. Vuosijuhlaedustukset
8.4.1. Kondensaatio 132

Päätetään myöhemmin.
8.4.2. Potentiaalin tasaus 102

Päätös: Valitaan Peltola ja Koponen edustamaan Potentiaalin
tasaukseen.

8.4.3. Apoptoosi XIX
Päätetään myöhemmin

8.4.4. Muistin nollaus 37
Päätös: Valitaan Tornivaaran tilalle Karvonen edustamaan
muistin nollauksessa.

8.5. Toimarisitsit
Koivisto on tilannut haalarimerkit. Juvakka hoitaa mainoksen ja Peltola ilmon
siten, että se sulkeutuu kaksi viikkoa ennen tapahtumaa.
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9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Tulevat tapahtumat

Huomenna 24.1 pikku-IE vaihto ja SAT vaihto 6.2.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. RIL sopimus

Kotimaan pitkä tuki tuplataan. Hermanni tuki nousee ja korotus kohdistuu
laulukirjaan.

10.2. YIT sopimus
Vuosijuhlille saatiin lisää tukea.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. Grafiikan tilaus

Peltola esitteli grafiikoiden tilauslomakkeen, joka löytyy viestintätoimikunnan
drive kansiosta.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Kesätyösauna

Martti välittää Aholan viestin. Tapahtuma keskiviikkona 25.1 ja ruoat on
tilauksessa. Ylijäävällä budjetilla hankitaan juotavaa. Apua tarvitsee mieluusti
raadilta.

12.2. Koulutusneuvoston kokous
Käytiin läpi diplomitöitä ja Aallon kielipolitiikkaa.

13. IE-Perhe
13.1. RILkamat

Pasanen ilmoitti, että aikaisemmin esille tulleisiin kysymyksiin on saatu
vastauksia.

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Ei esille tulleita asioita.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Asiaa budjetista

Kohtaa ei käsitelty Kontion poissaolon takia.
16.2. Laskut ja kulukorvaukset

Kohtaa ei käsitelty Kontion poissaolon takia.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.
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19. M.E.T.A.
19.1. Valokuvauksen uusi päivä

Päätettiin luoda kysely, jossa on eri aikoja raatikuvien ottamista varten. Kysely
pidetään raadin telegramissa ja ajankohta päätetään siellä.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikon maanantaina vakiokokousaikaan

15:00.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Martti päätti kokouksen ajassa 16:07

VAKUUDEKSI

_______________________                      _______________________

Vilma Martti Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri


